

## 肝功能測試及肝超聲波檢查計劃 Liver Function Test and Ultrasound Package

檢查項目	檢查內容
Examination Items	Content
肝功能測試 Liver Function Test	谷草轉氨酵素 AST/SGOT
	谷丙轉氨酵素 ALT/SGPT
	總膽紅素 Bilirubin, Total
	鹼性磷酸酵素 Alkaline Phosphatase, ALP
	丙種谷氨轉移酵素 Gamma Transferase, GGT
	乳酸脫氫酵素 Lactate Dehydrogenase, LDH
	總蛋白 Protein, Total
	球蛋白 Globulin
	白蛋白 Albumin
乙型肝炎檢驗	乙型肝炎表面抗原
Hepatitis B Test	Hepatitis B Surface Antigen, HBsAg
超聲波掃描	肝臟超聲波掃描
Ultrasound Scan	Liver Ultrasound Scan
檢查報告	檢查報告經專科醫生檢閱
Check Report	Report reviewed by Specialty Doctor

## 注意:

- 1. 有關檢查是在化驗中心進行。客戶需按預約時間到達化驗中心接受檢查。
- 2. 客戶在完成檢查後<u>约 3-5 個工作天</u>, 化驗中心會將檢查報告交予君醫醫療服務中心的 外科專科醫生,並由醫生檢閱報告。
- 3. 當醫生檢閱報告後,君醫醫療服務中心會致電客戶以安排到診所取報告。 診所地點:九龍尖沙咀廣東道 5 號海港城海洋中心 14 樓 1412 室
- 4. 對於已完成此檢查計劃的客戶,如要根據醫生的建議到診所作進一步跟進,可以 FindDoc 會員專享診金價 HK\$600 (原價 HK\$800 HK\$1,000) 接受外科專科醫生諮詢 1 次 (不包括藥費及檢查)。
- 5. 檢查前6小時不可進食,只可飲用清水。
- 6. 如有定期服用藥物,請於確認預約時告知醫護人員。
- 7. 如有量血或量針紀錄,請在抽血前告知醫護人員,以作準備。

## Remarks:

- 1. The customer shall arrive at the laboratory centre for check-up on the time specified.
- 2. The laboratory partner will send the customer's test report to the specialist in General Surgery of EJ Medical Specialist Centre, <u>within 3-5 working days</u> after the check-up. The specialist will review the test results for the customer.



- 3. After reviewing the test report, EJ Medical Specialist Centre will contact the customer for arrangement for test report pickup.

  Clinic address: EJ Medical Specialist Centre, Suite 1412, 14/F, Ocean Centre, 5

  Canton Road, Tsim Sha Tsui, Kowloon, Hong Kong
- 4. For the customers who have had the check-up through this package, they can have a follow-up consultation with the specialty doctor in EJ at the exclusive consultation fee of HK\$600 (original HK\$800 HK\$1,000).
- 5. Fasting for at least 6 hours before the check-up is required. It is allowed to drink moderate amount of plain water during the period.
- 6. If you are taking medication regularly, kindly inform clinic staff when confirming the appointment.
- 7. Please inform clinic staff for history of hemophobia or needle phobia before the test.